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PROTOKÓŁ Nr  XXXIV/2013 

z  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 25 marca 2013r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych. Wszyscy obecni. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przywitała zebranych, w tym biorących udział w sesji w charakterze publiczności uczniów IV Liceum 

Ogólnokształcącego w Szczecinku, 

− oraz troje studentów Wydziału Architektury i Planowania Przestrzennego Politechniki Poznańskiej, których 

prace projektowe dot. koncepcji zagospodarowania i rewitalizacji przestrzeni publicznych miasta 

Szczecinka uzyskały najlepsze opinie specjalnej kapituły, powołanej przez Burmistrza Miasta Szczecinek, 

− poprosiła Burmistrza o wręczenie przygotowanych nagród, trójce w/w studentów. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował, Ŝe Miasto zorganizowało konkurs na koncepcję zagospodarowania i rewitalizację 

przestrzeni publicznych Szczecinka, 

− do ratusza napłynęło 14 prac, z których specjalnie powołana kapituła wyróŜniła trzy, 

− poprosił wyróŜnionych studentów na środek sali, aby uroczyście wręczyć im nagrody pienięŜne, 

poczynając od miejsca trzeciego, 

− na trzecim miejscu znalazł się projekt Kamila Dyrka,  

− drugie miejsce uzyskała Agnieszka Marianna Grabowska,  

− nagrodę główną zdobył projekt autorstwa Damiana Kociałkowskiego, 

− Burmistrz pogratulował studentom,  

− następnie poinformował, Ŝe wszystkie prace były wystawione w sali nr 29 Urzędu Miasta Szczecinek, 

− nagrodzone prace będzie moŜna zobaczyć we wrześniu bieŜącego roku podczas wystawy na Zamku 

KsiąŜąt Pomorskich w Szczecinku. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− równieŜ pogratulowała wyróŜnionym studentom,  

− o godz. 9:05 oficjalnie otworzyła sesję przedstawiając porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2013r. 

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2013-2025. 

5. Uchwała w sprawie udzielenia poręczenia dla Międzygminnego Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Odpadami Spółka z o.o. w Wardyniu Górnym. 

6. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków dla Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Szczecinku obowiązujące na 

terenie Miasta Szczecinek w okresie od dnia 01.05.2013r. do dnia 30.04.2014r. 
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7. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Szkolna” w Szczecinku. 

8. Uchwała w sprawie gminnego programu opieki nad zabytkami Miasta Szczecinek na lata 2013-2016. 

9. Uchwała w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta Szczecinek w 2013r. 

10. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

11. Uchwała w sprawie  zmiany uchwały Nr LII/541/10 Rady Miasta Szczecinek z dnia 11 października 

2010r. w sprawie określenia stref cen (stawek taryfowych) dla taksówek przy przewozie taksówkami 

osobowymi na terenie Miasta Szczecinek. 

12. Uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku Prokuratora Rejonowego w Szczecinku o zmianę uchwały  

Nr XXIX/247/2012 Rady Miasta Szczecinek z dnia 12 listopada 2012r. w sprawie wysokości stawek 

opłaty targowej i sposobu jej poboru. 

13. Uchwała w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa. 

14. Uchwała w sprawie ponownej skargi Pana Zdzisława Dąbrowskiego. 

15. Uchwała w sprawie wyraŜenia poparcia dla Gminy Bobolice w sprawie wniosku o budowę przez 

Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad (GDDKiA) dwóch rond w Bobolicach w ciągu drogi 

krajowej nr 11 przebiegającej przez miasto Bobolice. 

16. Informacja dotycząca postępowania prokuratorskiego w sprawie zanieczyszczenia wód jeziora 

Trzesiecko. 

17. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

18. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

19. Wnioski i zapytania radnych. 

20. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Protokół z poprzedniej sesji z dnia 04.02.2013r. został przez Radę Miasta przyjęty w głosowaniu jawnym 

jednogłośnie. 

 

Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały, 

− Komisja zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− propozycja zmiany w budŜecie miasta na 2013r. koresponduje z poglądami Klubu Radnych Wspólnoty 

Samorządowej, 

− zaproponowano zmniejszenie deficytu, o co Klub Radnych WS się dopominał, 

− rozpoczynają się działania związane z gospodarką komunalną, choć zdaniem radnego późno, 

− zdaniem Klubu Radnych WS proponowany projekt uchwały to pozytywny objaw działań Burmistrza, 
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− Klub Radnych WS w całości będzie za podjęciem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe kwestia, czy działania są podejmowane później, czy nie, to prywatna opinia radnego, 

− waŜna jest obecna propozycja. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− zapytał, czy planowane poręczenie ma być włączone do budŜetu? 

− i co z poprzednimi poręczeniami? 

 

Grzegorz Kołomyjki Skarbnik Miasta: 

− Miasto ma więcej poręczeń, ale chodzi o włączenie poręczeń pokazanych do spłaty w 2013r. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIII/294/2013  

w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2013 rok. 

 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIII/295/2013 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2013-2025. 

 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 

 

 



 4

Roman Matuszak radny; 

− wejście kapitałowe do spółki międzygminnej jest pójściem w dobrym kierunku, 

− był czas, Ŝe moŜna było mieć składowisko w powiecie szczecineckim, ale tego nie wykorzystano, 

− zapytał, czy to, iŜ poręczenie jest większe, niŜ wysokość wykupionych udziałów oznacza, Ŝe udziały te 

będą uprzywilejowane? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− potwierdził, Ŝe tak, 

− udziałowiec przedstawił Szczecinkowi dwa warianty,  

− poręczenie do kwoty wyŜszej i przez to uprzywilejowanie udziałów razy dwa, 

− lub poręczenie niŜsze, bez uprzywilejowania udziałów, 

− dwie gminy nie mają zdolności poręczeniowej, więc przyjęto propozycję większego poręczenia  

z uprzywilejowaniem udziałów, 

− odnośnie uwag radnego Romana Matuszaka przypomniał, Ŝe wysypisko śmieci na terenie Trzesieki  

nie spełniłoby obecnych wymogów ustawowych, 

− dzięki podejmowanym działaniom wpisano jednak do ministerialnego projektu składowisko  

w miejscowości Jeziorki, 

− uwaŜa, Ŝe uwagi radnego mają charakter populistyczny, poniewaŜ wymogi ustawy są niezwykle 

skomplikowane, 

− dzięki temu, Ŝe w Wardyniu 100% udziałów mają gminy, gminy te będą miały arbitralne prawo wskazać, 

gdzie z tych gmin będą wywoŜone odpady, 

− podejmuje od 3 lat intensywne działania i nie ma sobie w tej kwestii nic do zarzucenia, 

− zrobił wszystko w tej kwestii, co było moŜliwe do zrobienia. 

 

Roman Matuszak radny: 

− uwaŜa, Ŝe skoro Burmistrz sam przyznał, iŜ od 3 lat działa w tej kwestii intensywnie, to znaczy, Ŝe 

poprzednie 4 lata mniej się tym zajmował, 

− mimo wszystko potwierdza, Ŝe jest to szczęśliwe zakończenie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poprosił radnego Romana Matuszaka, Ŝeby nie wykorzystywał kaŜdej okazji „do kopnięcia Burmistrza”, bo 

jak to określił: „noga za krótka”, 

− wyjaśnił, Ŝe dopiero od 3 lat zaczęto zgłaszać dany problem, i od razu zajął się jego rozwiązywaniem, 

− czym miał się zajmować 6 lat temu? 

− gdyby radny był Burmistrzem, co mu się nie udało, czym w tej kwestii by się zajął? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła o powrót do tematu i do merytorycznej dyskusji. 
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Joanna Pawłowicz radna: 

− zapytała, kiedy będzie moŜna wywozić śmieci do Wardynia i czy była wstępna prognoza co do cen za 

odbiór odpadów w Wardyniu? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− śmieci pojadą do Wardynia od lipca 2013r., gdy zacznie obowiązywać  nowa ustawa, jeśli przepisy się  

nie zmienią, 

− otwartą kwestią pozostaje, czy po utylizacji warstwa odpadów wróci do Trzesieki, czy pozostanie  

w Wardyniu, 

− jeŜeli chodzi o cenę, to trudno ją określić zanim zostanie rozstrzygnięty przetarg na odbiór opadów  

z budynków mieszkalnych, 

− uwaŜa takie rozwiązanie ustawowe za absurd, ale nie uchwalał tej ustawy, 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIII/296/2013  

w sprawie udzielenia por ęczenia dla Mi ędzygminnego Przedsi ębiorstwa Gospodarki Odpadami  

Spółka z o.o. w Wardyniu Górnym. 

 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o.: 

− przedstawił i omówił prezentację multimedialną, zawierającą kalkulację proponowanych taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

Wydruk w/w prezentacji stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji Rady Miasta. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 3 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zwróciła uwagę, Ŝe w załączniku do uchwały, w tytule trzeciej tabeli podano okres obowiązywania opłaty 

od 01.05.2014r. do dnia 30.04.2015r., 

− poprosiła o wyjaśnienie, czy to pomyłka? czy teŜ stawki te faktycznie zaczną obowiązywać dopiero  

od 2014r. ? 

− zapytała, czy stawki za przekroczenie warunków wprowadzania ścieków przemysłowych do urządzeń 

kanalizacyjnych były naliczane w 2012r.? 

− jeśli tak, to jakich ilości naliczenia dotyczyły i jakiego zakresu? 
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Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o.: 

− w 2012r. były naliczane stawki dotyczące niŜszych progów, 

− nie jest to problem na terenie miasta, 

− natomiast załącznik do uchwały  nie był przygotowany przez PWiK. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− ponowiła pytanie dotyczące okresu obowiązywania nowych stawek ujętych w tabeli trzeciej. 

 

Robert Szcz ęsny Dyrektor Wydziału Nadzoru UM: 

− projekt uchwały i załącznik przygotował Wydział Nadzoru,  

− wskazany przez radną okres to błąd redakcyjny, 

− powinno być od 01.05.2013r. do 30.04.2014r. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poprawienie zauwaŜonego błędu redakcyjnego zgłosił jako autopoprawkę. 

 

Roman Matuszak radny: 

− z prezentacji dotyczącej ukształtowania taryf wynika, Ŝe sporą część taryf pochłania wzrost podatków, 

− wzrost podatku od nieruchomości wynosi ok. 400 tys. zł, 

− to konsekwencja uchwalenia przez Radę Miasta Szczecinek w 2012r. wysokich podatków, czemu Klub 

Radnych Wspólnoty Samorządowej był przeciwny, i swoje stanowisko podtrzymuje, 

− skupiając się na historii problematyki, nawiązał do 2007r., kiedy miasto przystępowało do realizacji 

Programu Dorzecza Parsęty, zarząd spółki miał duŜe wątpliwości, czy wejść w ten Program, 

− prognoza cen ze stycznia 2007r. w porównaniu z obecnie proponowanymi cenami oznacza wzrost stawek 

o ok.3zł więcej, niŜ wówczas prognozowano, 

− co spowodowało taką róŜnicę? 

− uwaŜa, Ŝe były trzy przyczyny, 

− w tym pewne zaleŜne od decyzji Miasta i zarządu PWiK Sp. z o.o.,  

− wzrost cen w latach 2007-2008 wiązał się ze wzrostem kosztów w stosunku do kosztorysów 

inwestorskich, 

− druga grupa przyczyn, zaleŜna od władz Miasta i zarządu Spółki, to zwiększenie zakresu rzeczowego 

projektu, 

− początkowo chodziło tylko o modernizację oczyszczalni ścieków, 

− trzecia przyczyna, zaleŜna wyłącznie od Miasta, to wywindowanie podatków na maksymalnym poziomie, 

− być moŜe są jeszcze inne przyczyny, o których nie wie, Ŝe stawka prognozowana w 2007r. róŜni się od 

obecnie proponowanej, 

− ustawodawca przewidział sytuację, co się dzieje, gdy Rada Miasta nie zatwierdzi taryf, 

− po 70 dniach od sesji i tak wejdą one w Ŝycie, 

− Rada Miasta w zasadzie moŜe je tylko zatwierdzić, 

− uwaŜa, Ŝe nie zawsze radni mogą zgodzić się z tym, co proponuje PWiK Sp. z o.o., 
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− nie wątpi, Ŝe wyliczenia są prawdziwe i matematycznie się zgadzają, 

− uwaŜa jednak, Ŝe nie moŜe się z tym zgodzić. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− nie zgodziła się ze stanowiskiem radnego. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe Rada Miasta ma prawo nie zatwierdzić taryf, ale tylko w przypadku, gdy jest błąd  

w wyliczeniach, 

− sugeruje, aby radny Roman Matuszak nie ośmieszał się przed obecną na sali młodzieŜą,  

− nie moŜna nie uchwalić taryf, jeśli nie ma błędu w wyliczeniach, 

− podobna sytuacja była w innej gminie, i tam stawki taryf nie weszły automatycznie, a  dopiero po 

interwencji RIO, 

− przestrzega radnego przed takim postępowaniem, 

− odnośnie przyczyn wzrostu cen wyjaśnił, Ŝe wynika to z przetargów, poniewaŜ w tamtym okresie oferty 

opracowane były w EURO, 

− gdyby przetargi odbyły się później, ceny byłyby niŜsze, 

− poza tym wzrost cen wynika ze wzrostu amortyzacji, 

− podatek od nieruchomości wzrósł dlatego, Ŝeby moŜna było wykazać w budŜecie odpowiednie dochody, 

− w Szczecinku ceny są niŜsze od cen w innych gminach powiatu, poniewaŜ tam przewymiarowano 

inwestycje, 

− w Szczecinku poza modernizacją oczyszczalni ścieków, zdecydowano się na modernizację sieci 

kanalizacyjnej, która nie spełniała wymogów,  

− Program Dorzecza Parsęty przewymiarowany jest w skali powiatu, 

− Miasto nie godzi się na pokrywanie kosztów za tamto przewymiarowanie, 

− Miasto ma wpływ jedynie na podatek od nieruchomości, który wzrósł jednorazowo w 2013r., 

− uwaŜa, Ŝe postąpiono prawidłowo i bierze za to odpowiedzialność polityczną, 

− uwaŜa, Ŝe to wpływa korzystnie na rozwój miasta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poinformowała, Ŝe Prezes PWiK Sp. z o. o. na posiedzeniu Komisji wyjaśnił, Ŝe podatek od nieruchomości 

nie wpłynął znacząco na wzrost cen. 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o.: 

− stawka podatku od nieruchomości wpływa na wzrost ceny jednostkowej tylko w wysokości 1 gr. 

− przepisy ustawy wskazują procedurę uchwalania taryf, 

− odmowa występuje tylko, jeśli proponowane taryfy zostały przygotowane niezgodnie z przepisami, 

− po objęciu zarządu w Spółce nie było moŜliwości zmiany projektu, 

− główną przyczyną wzrostu cen jest przekroczenie wartości kontraktów, 

− wpływa teŜ na to wielkość sprzedaŜy, 

− przedstawił porównanie cen w Szczecinku z cenami w innych miastach, 
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− pierwotnie miała być modernizowana tylko oczyszczalnia ścieków, ale okazało się, Ŝe sieć kanalizacyjna 

przez wiele lat nie była remontowana, 

− uwaŜa, Ŝe to mądrze wydane pieniądze. 

 

Roman Matuszak radny: 

− wyjaśnił, Ŝe nie był obecny na posiedzeniu Komisji ze względu na trudności z dojazdem, wynikające ze 

złych warunków pogodowych, 

− dlatego chciałby otrzymać materiały, które stanowiły podstawę do wyliczenia taryf. 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o.: 

− nie wie, o jakie dokumenty radnemu chodzi, wyliczenia wynikają z ksiąg rachunkowych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− było to omawiane na posiedzeniu Komisji i wówczas radni mogli zadać pytania. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− w Szczecinku ok. 100% gospodarstw i nieruchomości jest skanalizowanych, 

− w gminach zaledwie kilkanaście  procent, 

− mimo, Ŝe Program nosi nazwę Dorzecza Parsęty, to obszar innych gmin w rzeczywistości naleŜy do 

zlewni jeziora Trzesiecko, 

− dzisiaj Spółka PWiK boryka się z róŜnymi problemami, 

− zasygnalizował problem, Ŝe koszt wymiany licznika poboru wody, równy jest oszczędnościom powstałym  

z tego tytułu w danym roku, dlatego motywacja do wymiany zaczyna budzić wątpliwości, 

− uwaŜa jednak, Ŝe taryfy są skonstruowane prawidłowo.  

 

Roman Matuszak radny: 

− wyjaśnił, Ŝe prosząc o materiały, miał na myśli wersję papierową przedstawionej na sesji prezentacji 

multimedialnej. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− zapytał, jaki był planowany wynik Spółki w 2012r.?  

− i jakie było faktyczne wykonanie? 

− oraz jaki wynik planowany jest w 2013r.? 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o.: 

− w 2012r. wynik wyniósł ok. 6,2 mln zł, a planowano ok. 7,1 mln zł, 

− w 2013r. zaplanowano wynik w wysokości ok. 7,2 mln zł, 

− trzeba jednak jeszcze uwzględnić rozliczenie dotacji. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− Spółka przy obecnych stawkach taryfowych nie przynosi strat, 
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− Spółka nie jest deficytowa, 

− jeśli Burmistrz twierdzi, Ŝe Rada Miasta moŜe odmówić zatwierdzenia taryf tylko na podstawie błędnych 

wyliczeń, to dlaczego radni nie otrzymali tych wyliczeń? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− Kluby Radnych mają swoich przedstawicieli w Komisjach, 

− te kwestie były omawiane na posiedzeniu Komisji, 

− gdyby radni o to poprosili, otrzymaliby odpowiedź, 

− złe warunki pogodowe to nie tłumaczenie, 

− wyjaśnił, Ŝe amortyzacja wzrosła w 2013r. ze względu na oddanie do uŜytku inwestycji liniowych, 

− w ubiegłym roku wzrost amortyzacji dotyczył oczyszczalni ścieków, 

− nie zgadza się z sugestią, Ŝe radni nie mieli dostępu do informacji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przypomniała, Ŝe Rada Miasta w przypadku, gdy  taryfy wyliczone zostały zgodnie z prawem, podejmuje 

uchwałę o zatwierdzeniu tych taryf,   

− jeśli wyliczenia są niezgodne z prawem, Rada Miasta nie podejmuje uchwały. 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o.: 

− taryfy muszą być skonstruowane zgodnie z prawem, 

− Burmistrz sprawdza poprawność tych wyliczeń, 

− Rada Miasta moŜe odmówić, gdy znajdzie uchybienia prawne, 

− jeszcze raz przypomniał wskaźniki kosztów przedstawione w prezentacji multimedialnej, 

− dziś majątek Spółki wart jest powyŜej 60 mln zł, 

− Spółka ma ograniczoną moŜliwość wpływu na poziom sprzedaŜy wody, który spada. 

 

Przedstawicielka PWiK Sp. z o.o.: 

− działalność spółki wodociągowo-kanalizacyjnej ma prowadzić do samofinansowania się, 

− PWiK Sp. z o.o. przedstawia zapisy księgowe, które nie oznaczają generowania przychodu pienięŜnego. 

 

Marek Ogrodzi ński radny; 

− jest zaszokowany, Ŝe radna Joanna Pawłowicz nie zwróciła uwagi na to, Ŝe mieszkańcy oszczędzają 

wodę, czyli działają proekologicznie, 

− a na takie działanie muszą być wyłoŜone pieniądze, 

− podziękował Prezesowi Spółki za porównanie cen z cenami w innych miastach, 

− gdyby omawianych inwestycji nie było, to jezioro Trzesiecko byłoby jednym wielkim „ściekowiskiem”, 

− Stowarzyszenie TERRA walczy o czyste powietrze, a zapomina o czystej wodzie. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− radny Marek Ogrodziński tak bardzo polubił działalność Stowarzyszenia TERRA, Ŝe przypomina o nim na 

kaŜdej sesji, 



 10

− nie moŜna przyznać, Ŝe wszystko jest „o.k.” bez dyskusji, 

− na jednej z poprzednich sesji poruszała problem mycia samochodów na prywatnych posesjach, i wówczas 

radny był przeciw jej argumentom, 

− gdy sama ma podjąć określoną decyzję, stara się najpierw poznać meritum sprawy, 

− zanieczyszczenie jeziora wynika nie tylko z tego, o czym mówił radny, 

− gdy proponowała omówienie całokształtu problemu, to radny był temu przeciwny, 

− jeśli wywołuje się Stowarzyszenie TERRA, to trzeba powiedzieć takŜe o tych kwestiach. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− odnośnie amortyzacji zwrócił uwagę, Ŝe amortyzacja jest tzw. „pustym” kosztem, 

− to nie są pieniądze, które naleŜy odprowadzić,  

− nie rozumie, jak moŜna było wnioskować, Ŝe radni Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej byli przeciw 

czystej wodzie, 

− uwaŜa, Ŝe podwyŜka cen wody nie jest spowodowana czynnikiem ekonomicznym, ale chęcią zysku, co 

jest zrozumiale, 

− jaki byłby jednak wynik Spółki przy uwzględnieniu inflacji? 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o.: 

− wynik Spółki zamknąłby się w 2012r. stratą, 

− zgodził się z argumentacją dotyczącą amortyzacji. 

 

Przedstawicielka PWiK Sp. z o.o.: 

− amortyzacja nie powoduje wypływu gotówki, 

− pieniądze te przeznaczane są na inwestycje odtworzeniowe oraz  na spłatę zobowiązań finansowych na 

realizację projektu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radny ma rację, Ŝe amortyzacja nie jest wydatkiem,  

− ale jest kosztem, 

− firmy cieszą się, Ŝe mają amortyzację, a Spółka chce ją obniŜyć, 

− ale gdyby nie obniŜono amortyzacji, to ceny byłyby wyŜsze, 

− to zabieg, na który uzyskano zgodę kontrolerów z Unii Europejskiej, 

− obniŜenie amortyzacji jest dobrodziejstwem dla mieszkańców. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− to niebezpieczne doszukiwać się nieprawidłowości  w wyliczeniach: czy ktoś coś oszukał lub 

nieprawidłowo wyliczył, 

− taka dyskusja nie powinna mieć miejsca, 

− jeśli radni nie godzą się na takie ceny, to jest inne rozwiązanie poprzez dopłaty w budŜecie miasta do cen 

biletów, 

− takimi kwestiami zajmuje się teŜ RIO w ramach kontroli, 
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− uwaŜa, Ŝe Spółka zawsze przedstawia dane rzetelnie, 

− dyskusja powinna dotyczyć tego, w jaki sposób ulŜyć mieszkańcom. 

 

Roman Miazga radny: 

− nie zgadza się ze stanowiskiem, Ŝe podwyŜka cen ucieszy wszystkich mieszkańców, 

− radni SLD będą przeciw podjęciu uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− wypowiedź radnego moŜe świadczyć o tym, Ŝe nie słuchał dyskusji. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− zgodził się z wypowiedzią Burmistrza. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− uznała dyskusję za zakończoną, 

− przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę: 

Nr XXXIII/297/2013  

w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrze nie w wod ę i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla 

Przedsi ębiorstwa Wodoci ągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Szczecinku obowi ązujące na terenie 

Miasta Szczecinek w okresie od dnia 01.05.2013r. do  dnia 30.04.2014r. 

 

O godz. 10:55 Przewodnicząca Rady Miasta ogłosiła 15 minutową przerwę w obradach. Obrady wznowiono  

o godz.11:10. Po wznowieniu obrad obecnych na sali 19 radnych. Nieobecni radni: Wiesław Drewnowski  

i Jerzy Kania. 

 

Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIII/298/2013  

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Szkolna” w Szczecinku. 
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Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zgłosił autopoprawkę polegającą na wykreśleniu na s. 74 Programu, pkt 6: „Propozycja wskaźników”  

o treści: „Projektowana w programie i rzeczywista wysokość wydatków z budŜetu gminy na opiekę  

i ochronę zabytków”,  

− wyjaśnił, Ŝe ten wskaźnik nie znajduje odzwierciedlenia w pozostałej treści Programu. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, z uwzględnieniem propozycji zgłoszonej przez 

Burmistrza. 

 

Czesław Podkowiak Mecenas: 

− uwaŜa, Ŝe tego typu autopoprawkę o charakterze merytorycznym trzeba przegłosować, 

− dopuszczał wcześniej przyjmowanie autopoprawek bez głosowania, ale tylko w przypadku, gdy chodziło  

o kwestie redakcyjne lub techniczne. 

 

Na salę obrad wrócił radny Wiesław Drewnowski. Obecnych 20 radnych. Nieobecny radny: Jerzy Kania. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do glosowania nad przyjęciem poprawki zgłoszonej przez Burmistrza Miasta. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie 20 glosami „za” przyjęła zaproponowaną poprawkę. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− z uwagi na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą, z uwzględnieniem przyjętej 

poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIII/299/2013  

w sprawie gminnego programu opieki nad zabytkami Mi asta Szczecinek na lata 2013-2016. 

 

Ad.9. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− projekt uchwały uzyskał wymagane prawem uzgodnienia. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag do projektu uchwały, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIII/300/2013  

w sprawie programu opieki nad zwierz ętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomno ści zwierz ąt na 

terenie Miasta Szczecinek w 2013r. 

 

Ad.10. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Wiceprzewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIII/301/2013  

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Ad.11. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIII/302/2013  

w sprawie  zmiany uchwały Nr LII/541/10 Rady Miasta  Szczecinek z dnia  

11 października 2010r. w sprawie okre ślenia stref cen (stawek taryfowych) dla taksówek pr zy 

przewozie taksówkami osobowymi na terenie Miasta Sz czecinek. 

 

Ad.12. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 
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Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− zapytał, czy projekt uchwały to opinia mecenasa Czesława Podkowiaka? 

− po uzyskaniu potwierdzenia stwierdził, Ŝe ze względu na to, iŜ czasami stanowisko nadzoru róŜni się  

w sprawie uchwał w stosunku do stanowiska mecenasa, Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej 

wstrzyma się od głosu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− przypomniał istotę wniosku prokuratora, 

− prokurator zarzuca, Ŝe stawki opłat targowych poza miejscami wyznaczonymi jako targowiska, są zbyt 

wysokie, 

− jednak Rada Miasta ma prawo uchwalić stawki zmierzające do uporządkowania handlu przed sklepami, 

− był z tym problem na terenach posesji prywatnych, 

− w innych miastach w Polsce prokuratorzy przegrywali w podobnych sprawach w sądach 

administracyjnych, 

− nie rozumie, dlaczego radni Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej chcą się wstrzymać, 

− powinno się głosować albo „za”, albo „przeciw”. 

 

Roman Matuszak radny: 

− nie komentuje wypowiedzi Burmistrza i prosi, Ŝeby jego wypowiedzi Burmistrz takŜe nie komentował, 

− radni mają prawo wstrzymać się od głosu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe kto pyta, nie błądzi, 

− gdyby radny Roman Matuszak wyjaśnił, dlaczego chce się wstrzymać od głosu, to Burmistrz moŜe by to 

zrozumiał, 

− obecnie takiej postawy nie rozumie. 

 

Roman Matuszak radny:  

− uwaŜa, Ŝe uzasadnił i wyjaśnił sposób, w jaki będzie głosował. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− stwierdził, Ŝe zgadza się ze stanowiskiem Rady Miasta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 4 głosach „wstrzymujących 

się”  podjęła uchwałę: 

Nr XXXIII/303/2013  

w sprawie rozpatrzenia wniosku Prokuratora Rejonowe go w Szczecinku  

o zmian ę uchwały Nr XXIX/247/2012 Rady Miasta Szczecinek z dnia 12 listopada 2012r. w sprawie 

wysoko ści stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru. 

 

Ad.13. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− odczytał paragraf 1 uchwały, 

− uzasadnienie radni otrzymali wraz z projektem uchwały, 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zauwaŜył brak drugiej strony pisma pełnomocnika skarŜącej, załączonego do materiałów na sesję. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta o godz.11:30 zarządziła  przerwę w obradach w celu przedłoŜenia radnym  

brakującej strony. Obrady wznowiono po przerwie o godz.11:40. Obecnych 20 radnych. Nieobecny radny 

Jerzy Kania. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poinformowała o rozdaniu radnym drugiej strony w/w pisma, 

− zwróciła uwagę, Ŝe na posiedzeniu Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego radni nie zgłaszali 

zastrzeŜeń, 

− mecenas Czesław Podkowiak ustosunkował się do całego pisma pełnomocnika skarŜącej i wszystkich 

argumentów zawartych w tym piśmie. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− przygotowując odpowiedź znał wszystkie argumenty pełnomocnika skarŜącej, i w proponowanej 

odpowiedzi ustosunkował się do wszystkich w/w argumentów, 

− ta uchwała nie musi być podjęta, poniewaŜ skarŜący i tak moŜe wnieść skargę do WSA, 

− był zaskoczony tym wezwaniem, poniewaŜ uwaŜa, Ŝe argumenty pełnomocnika skarŜącej nie mają 

zastosowania. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− wyjaśnił, Ŝe Komisja pozytywnie opiniując projekt uchwały oparła się na opinii mecenasa Czesława 

Podkowiaka. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zapytała, czy radni Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej Ŝyczą sobie dodatkowej przerwy na 

zapoznanie się z treścią doręczonej, wcześniej brakującej strony? 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− stwierdził, Ŝe  nie ma takiej potrzeby. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 6 głosach „wstrzymujących 

się”  podjęła uchwałę: 

Nr XXXIII/304/2013 

w sprawie rozpatrzenia wezwania do usuni ęcia naruszenia prawa. 

 

Ad.14. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę, Ŝe w uzasadnieniu uchwały omyłkowo wpisano 2009r., zamiast 2013r.,  

− poprawka ta nie wymaga przegłosowania, 

− otworzyła dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja Rewizyjna po przeanalizowaniu skargi i dokumentów proponuje podjęcie przygotowanej uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIII/305/2013 

w sprawie  ponownej skargi Pana Zdzisława D ąbrowskiego. 

 

Ad.15. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIII/306/2013  

w sprawie wyra Ŝenia poparcia dla Gminy Bobolice w sprawie wniosku  

o budow ę przez Generaln ą Dyrekcj ę Dróg Krajowych i Autostrad (GDDKiA) dwóch rond w B obolicach  

w ci ągu drogi krajowej nr 11 przebiegaj ącej przez miasto Bobolice.  

 

Salę obrad opuścił radny Janusz Rautszko. Pozostało obecnych 19 radnych. 

 

Ad.16. Informacja dotycz ąca post ępowania prokuratorskiego w sprawie zanieczyszczenia  wód jeziora 

Trzesiecko. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poinformowała, Ŝe ten punkt obrad został wprowadzony do porządku sesji na wniosek radnego Romana 

Matuszaka, 

− w sprawie pisma prokuratora stanowiska zajęły dwie Komisje: Komisja Prawa, Legislacji i Porządku 

Publicznego oraz Komisja Ochrony Środowiska, 

− obie Komisje były przeciwne zapraszaniu na sesję prokuratora w sprawie jeziora Trzesiecko, której 

dotyczyło w/w pismo. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− radni otrzymali odpis pisma,  

− stanowisko Komisji przedstawiła juŜ Przewodnicząca Rady Miasta. 

 

Marek Ogrodzi ński Wiceprzewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja takŜe uznała, Ŝe nie ma potrzeby zapraszania prokuratora na sesję. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przypomniała, Ŝe chodzi tylko o informację a nie podjęcie uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− wyjaśnił, Ŝe nie wnioskował o zaproszenie prokuratora na sesję, tylko chciał się zapoznać z jego 

stanowiskiem, 

− uznaje stanowisko obu Komisji. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska równieŜ uznała, Ŝe pisemna informacja prokuratora jest 

obszerna, oraz Ŝe jego zapraszanie na sesję nie jest potrzebne, 

− ale ma jednak pewne pytania dotyczące pobierania z Aqua-Tur podchlorynu sodu, czy normalne jest, Ŝe  

w tej spółce rozdaje się takie środki „na zeszyt” osobom  z zewnątrz? 

− zdaniem prokuratora podchloryn sodu nie poczynił szkody w jeziorze, 

− prokuratura nie zajmowała się jednak fałszowaniem dokumentacji dotyczącej czystości wód, 

− naleŜy się zastanowić, czy takŜe w bieŜącym roku w sezonie letnim powierzać dla SzLOT prowadzenie 

kąpielisk? 
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− ma co do tego wątpliwości, 

− zacytowała część pisma prokuratora. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− przypomniał, Ŝe SzLOT zajmuje się plaŜami, poniewaŜ wygrał konkurs, i Ŝe SzLOT był jedynym 

oferentem, 

− to, Ŝe prokuratura zajmuje się jakąś sprawą, nie moŜe oznaczać dyskredytacji podmiotu, 

− w tej sprawie prokuratura nie stwierdziła cech przestępstwa i prawomocnie umorzyła postępowanie, 

− uwagi radnej są więc insynuacjami, 

− przedstawiciel prawa, jakim jest prokurator, nie powinien pisać, Ŝe np. „w jego ocenie, naleŜy z duŜą 

ostroŜnością podchodzić do zeznań Prezesa SzLOT”, 

− rolą prokuratora jest prowadzenie postępowania karnego, ale to nie oznacza, Ŝe moŜe on wyraŜać swoje 

subiektywne oceny, 

− nie od tego jest prokurator, aby wyraŜać swoje prywatne zdanie, 

− jeśli ktoś uwaŜa inaczej, powinien dąŜyć do wznowienia postępowania, 

− argumenty ze strony Stowarzyszenia TERRA i TV Kablowej Zachód wobec SzLOT to insynuacje. 

 

Roman Matuszak radny: 

− to trzeba było to wyraźnie powiedzieć, 

− z ostatniego zdania pisma wynika, Ŝe będzie prowadzone odrębne postępowanie, 

− dlatego uwaŜa, Ŝe to nie koniec sprawy. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− jeŜeli człowiek nie jest oskarŜony i nie zostanie uznany za winnego, to jest niewinny, 

− to, Ŝe czyjeś działanie na skutek czyjegoś donosu jest przedmiotem postępowania prokuratorskiego,  

nie moŜe powodować uznania takiego człowieka od razu za winnego. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− jako członek Komisji Ochrony Środowiska nie przypomina sobie, Ŝeby radna Joanna Pawłowicz na 

posiedzeniu Komisji miała jakieś uwagi lub pytania dotyczące pisma prokuratora, 

− prokurator nie stwierdził popełnienia czynu zabronionego, 

− w ocenie prawnej nie doszło ani do wykroczenia, ani do przestępstwa, 

− nie stwierdzono teŜ, Ŝe toczy się odrębne postępowanie, tylko Ŝe jest rozwaŜane, 

− uwaŜa, Ŝe nie wiadomo do czego zmierza cała ta dyskusja? 

 

Katarzyna Dud ź  Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę, Ŝe to nie sala sądowa, a radni nie będą rozstrzygać o czyjejś winie, 

− poprosiła o powrót do dyskusji merytorycznej. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− gdy na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska próbowała podjąć dyskusję, odebrano jej głos, 
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− gdyby wówczas była dyskusja, moŜe nie zabierałaby w tej kwestii głosu na sesji. 

 

Katarzyna Dud ź  Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− odczytała protokół z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, w którym nie było adnotacji dotyczącej w/w 

wypowiedzi radnej. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− potwierdził, Ŝe w czasie posiedzenia Komisji radna wygłosiła podobne stanowisko, 

− chciał wówczas na to odpowiedzieć, ale Przewodniczący Komisji powiedział, Ŝe to nie jest przedmiotem 

obrad Komisji, a chodzi jedynie o stanowisko, czy zapraszać na sesję prokuratura, czy nie, 

− dyskusji nie było, poniewaŜ zdaniem Przewodniczącego Komisji, była ona zbędna. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− nie analizuje postępowania prokuratorskiego, poniewaŜ nie taka jest rola Rady Miasta, 

− zapytał, czy radna ma dostęp do akt sprawy, aby to ocenić? 

− pismo prokuratora to kwintesencja akt,  

− na jakiej podstawie radna sądzi, Ŝe prokurator coś zrobił nie tak? 

− radna powinna iść w tej sprawie do prokuratora, a nie wypowiadać się na sesji. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwrócił uwagę, Ŝe nie słyszał, aby ktokolwiek z Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej krytykował 

stanowisko prokuratora, 

− odczytał tylko końcowe zdanie pisma. 

 

Andrzej Modrzejewski radny; 

− uwaŜa, Ŝe radna Joanna Pawłowicz zadała konkretne pytanie, czy p. Misztak zapłacił za podchloryn sodu, 

i czy za to wystawione zostały faktury? 

 

Katarzyna Dud ź  Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę, Ŝe pytania radnych przewidziane są w innym punkcie porządku obrad i zakończyła 

dyskusję. 

 

Ad.17.Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał o zarządzenie Burmistrza nr 17/2013 w sprawie ustalenia stawek czynszu w lokalach 

stanowiących mieszkaniowy zasób Miasta Szczecinek: jaka jest stawka bazowa czynszu? 

− zapytał równieŜ o zarządzenie burmistrza Nr 20/2013 w sprawie powołania Komisji Przetargowej do 

przeprowadzenia zamówienia publicznego na zadanie pn: „Wykonanie robót zamiennych, zaniechanych  

i dodatkowych na Zamku KsiąŜąt Pomorskich w Szczecinku uzgodnionych z Urzędem Marszałkowskim 

Województwa Zachodniopomorskiego, pytając: w jakim trybie ma być przeprowadzone to postępowanie? 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− o odpowiedź na pierwsze pytanie poprosił Prezesa ZGM TB Sp. z o.o. 

 

Tomasz Wełk Prezes ZGM TBS Sp. z o.o. w Szczecinku:  

− stawka bazowa wynosi 6,74zł maksymalnie od 01.07.2013r., na podstawie uchwalonego przez Radę 

Miasta wieloletniego programu gospodarowania zasobem mieszkaniowym Miasta Szczecinek. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnośnie drugiego pytania radnego Romana Matuszaka wyjaśnił, Ŝe remont zamku jest inwestycją,  

z którą wiąŜą się ciągłe zmiany i poprawki w dokumentacji, 

− odpowiedź zostanie radnemu udzielona do następnej sesji, poniewaŜ nieobecny jest Dyrektor Wydziału 

Inwestycyjnego. 

 

Ad.18. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta. 

Roman Matuszak radny: 

− zadał pytanie dot. pkt 6 i pisma Aqua-Tur Sp. z o.o. – czy jest dalszy ciąg tego postępowania? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przypomniała, Ŝe pismo jest do wglądu w Biurze Rady Miasta, 

− po sesji zbiera się Komisja Rewizyjna, która będzie analizowała otrzymane dane. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− stwierdził, Ŝe były wątpliwości dotyczące korzystania przez uczniów z wejść na basen, dlatego Komisja 

poprosiła o przygotowanie danych, które będą analizowane. 

 

Ad.19. Wnioski i zapytania radnych. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła radnych o składanie zapytań i wniosków na przygotowanym formularzu. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− zapytał, czy Pan Piotr Misztak zapłacił Spółce Aqua-Tur za podchloryn sodu, i czy za to wystawione 

zostały faktury? 

− druga kwestia: Miasto przyjęło od SzLOT pomosty w zamian za poręczenie kredytu, chciałby zobaczyć 

wyceny tych pomostów, kto to robił, kiedy i ile wyniosła wycena? 

 

Joanna Pawłowicz radna:  

− poprosiła o interwencję dotyczącą awarii stacji pomiaru powietrza ON-LINE, 

− od tygodnia stacja przestała emitować pomiary amoniaku, co się dzieje? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnosząc się do pytań radnej Joanny Pawłowicz zwrócił uwagę, Ŝe powinny być one skierowane do 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska, tj. podmiotu odpowiedzialnego za stację pomiarową, 
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− jeśli chodzi o pomosty, to nic nie wie, aby Miasto przejęło je od SzLOT, chociaŜ był taki pomysł, 

− nie wie skąd radny ma takie informacje, dlatego nie moŜe się do nich szerzej ustosunkować. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− w związku z wyjaśnieniem Burmistrza wycofał swoje pytanie dotyczące pomostów. 

 

Roman Matuszak radny: 

− w związku z informacjami prasowymi zapytał, czy są plany połączenia spółek: Komunikacji Miejskiej  

i PKS?, 

− czy Miasto i Starostwo coś w tej kwestii zamierzają, jeśli tak, to co?, 

− być moŜe informacje są nieprawdziwe. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− informacje prasowe są nieprawdziwe, nie ma planów połączenia spółek, 

− są zamierzania do stworzenia konsorcjum na zasadzie umowy cywilnoprawnej, 

− oraz aby zarząd w obu spółkach sprawowały te same osoby, 

− to temat szeroko omawiany w mediach i na konferencjach prasowych, 

− moŜe tę kwestię radnym przybliŜyć, jeśli radni wyraŜą taką wolę, 

− chodzi o poprawienie wyników obu spółek i uporządkowanie ładu urbanistycznego, 

− zarówno Komunikacja Miejska jak i PKS pozostałyby na własnym rozrachunku, 

− nie ma zgody Ŝadnego z w/w samorządów na połączenie spółek. 

 

Roman Matuszak radny: 

− poprosił, aby tym tematem zajęła się Komisja  BudŜetowo-Ekonomiczna. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poprosił, aby radny sprecyzował, czym miałaby się zająć Komisja, poniewaŜ działalność spółek  

nie naleŜy do kompetencji Komisji, 

− jeśli radny chce, Burmistrz moŜe udzielić odpowiedzi publicznie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− chodzi o informację, uwaŜa Ŝe nie powinno się o tym rozmawiać na sesji  w drodze dyskusji, 

− na posiedzeniach Komisji moŜna natomiast wysłuchać odpowiedzi szczegółowej. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− stwierdził, Ŝe jest przygotowany juŜ dziś do udzielenia odpowiedzi,  

− ale moŜe teŜ udzielić jej na posiedzeniu Komisji, jeśli radny dotrze na posiedzenie. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− podziękował Pani Dyrektor MJOO za odpowiedź dotyczącą kwestii bezpieczeństwa w szkołach, 

− bardzo dobrze przygotowane dane. 
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Małgorzata Goli ńska radna: 

− zmiana ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach dała moŜliwość zapewnienia mieszkańcom 

przez Miasto pojemników i worków na śmieci, 

− czy Miasto planuje takie rozwiązanie? 

− czy juŜ rozpowszechnia się konkretne informacje, jak segregować odpady? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− kwestia segregowania była juŜ omawiana w lokalnej TV, 

− będzie teŜ wydana specjalna broszura informacyjna, która zostanie wysłana do wszystkich mieszkańców, 

− czy Miasto skorzysta z moŜliwości zapewnienia pojemników i worków na śmieci, jeszcze nie wiadomo, 

− jeśli wygra spółka miejska, to takiej potrzeby nie ma, 

− jeśli wygra inna spółka, to trzeba będzie tę kwestię rozwaŜyć, 

− PGK Sp. z o.o. powinna być konkurencyjna w stosunku do innych podmiotów. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− przypadkowo był na szkoleniu w Bornem Sulinowie, dotyczącym segregowania odpadów, 

− przedstawiono tak wysokie ceny worków, Ŝe dla mieszkańców taniej będzie bez segregowania, 

− usłyszał teŜ jak powinno się „przygotować” poszczególne odpady do wyrzucenia, 

− np. najpierw poprzez umycie puszki po śledziach i zerwanie naklejki, 

− uwaŜa takie rozwiązanie za katastrofę, i trudno mu to sobie wyobrazić do realizacji w praktyce. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe radny polemizuje z absurdalną interpretacją przepisów, przyjętą w Bornem Sulinowie, 

− w Szczecinku nie ma powodów do zmartwień, 

− nie będzie potrzeby „mycia puszek po rybach”. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− w Urzędzie Miasta jest Referat Ochrony Środowiska, który jej zdaniem powinien na bieŜąco interesować 

się wynikami stacji pomiarowej powietrza ON-LINE. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe adresatem uwag jest WIOŚ, z którym przecieŜ Stowarzyszenie TERRA stale współpracuje, 

− to nie jest zadanie Miasta. 

 

Wojciech Smolarski Kierownik Referatu Ochrony Środowiska: 

− wyjaśnił, Ŝe wcześniej, gdy były awarie stacji pomiarowej ON  LINE, zgłaszał to do WIOŚ natychmiast, 

− otrzymywał odpowiedzi, Ŝe nie ma to sensu, poniewaŜ WIOŚ wie o kaŜdej awarii na bieŜąco. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przypomniała o spotkaniu Komisji Rewizyjnej po sesji Rady Miasta, 
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− poinformowała o zaplanowanym na 28.03.2013r. tzw. „wyjazdowym” spotkaniu Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Samorządności na  Zamku KsiąŜąt Pomorskich w Szczecinku, mającym na celu 

zapoznanie się ze stanem prac, 

− do udziału w tym spotkaniu zaprosiła wszystkich radnych, 

− przypomniała, Ŝe 30.04.2013r. mija termin składania oświadczeń majątkowych, 

− złoŜyła zebranym i  mieszkańcom Ŝyczenia świąteczne, 

− ze względu na wyczerpanie porządku obrad zamknęła sesję. 

 

Obrady zakończono o godz. 12:30. Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 

 


